
Styrelsemöte Budoklubben Yoi 2020-11-29.

Närvarande Daniela, Glenn, Sören, Ivar och jag. Sofie och Tobias närvarade men har 
inga uppdrag i styrelsen.

1, Val av

A ordförande; Ivar föreslås och väljs.

B Justerare; Daniela föreslås och väljs.

C Sekreterare Anna föreslås och väljs.

2, Orförandes rapport.

Messengergrupp startats för att jobba med hemsidan och sociala medier.

3, Rapporter.

A judo;  barngradering: Ellen Johansson graderat till gult bälte och Memphis Inlund gult
med orange streck.

Ivar har gått kurs i fallprevention och har nu licens för att utbilda inom fallkompetens 
och fallprevention. Tanken är att klubben ska kunna hålla kurser för äldreboenden, 
företag etc.

Svenska judoförbundet kommer kontrollera att alla tränare på judosektionen har visat 
upp belastningsregisterutdrag. Via polisen begär man ut ” begränsat utdrag” och visar 
upp för Glenn, Ivar eller styrelsen.

17 september-20 hade Västergötlands judoförbund ett extra årsmöte då de inte kunnat få
till en styrelse.

B Jujutsu;  Ömercan Sen har graderat till andra dan 22 november.

Tom lägger ut träningsvideos på klubbens fb, mycket uppskattat.

C kassörens rapport.

På kontot 169374,16 kr och på sparkontot 75508, 85 kr. 

11 st betalande i judosektionen och 34 st i jutsun. Båda sektionerna har tappat mycket 
folk på grund av covid.



Kommunen har betalat ut lokalstödet på 45920 kr.

Riksidrottsförbundet har betalat ut stöd på 2046,66 kr i extra lokalt aktivitetsstöd till 
klubben.

Svenska spel har betalat 1569 kr till klubben. 

Betalat årsavgift på 3630 kr till Judoförbundet.

4, utgifter

Ivar har köpt in medicinbollar och väggbollar för totalt 1197 kr.

Ivar’s Fallpreventionskurs kostade 750 kr.

5 Kommande

Terminsavslutning LML 12/12, judo 16/12 och  jutsun 17/12.

1 gradering kvar för judon och jutsun vet inte med tanke på rådande omständigheter.

Terminsstart blir 11/1 2021 med reservation för ändring då läget är oklart.

Vinterläger avvaktar vi med under rådande situation. Likaså med 40-årsjubileet. Tanken
är att ha ett riktigt ordentligt firande och rådande restriktioner gör det omöjligt just nu.

Ska klubben ha julbord? Ivar får i uppdrag att ringa och höra sig för med Björkhaga om 
hur de löser situationen och mejlar till berörda så de anmälda vet i god tid.

Covid och träning:  Riksidrottsförbundet säger ja till att ha barnträning men inget 
ombyte eller dusch får ske i klubbens lokaler.

Nästa möte 17/1 2021 kl 12 i dojon.

_________________________________ ___________________________

Ivar Nilsson, ordförande                                                Daniela Heitz, justerare


